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Närvarande:
Rådet för funktionshinderfrågor:
Karin Lemberg, DHR
Keity Klynne Löfgren, SRF
Berit Magaard, Funktionsrätt Stockholm /Epilepsiföreningen                   
Hedvig Svedlund, Funktionsrätt Stockholm /IFS
Eva Söderbärj Funktionsrätt Stockholm/FUB

I tjänsten: 
Avdelningschef Socialtjänstavdelningen Yvonne Kokkola 
Administrativ sekreterare Socialtjänstavdelningen Ingemar Sollgard 

Tidpunkt:
Tisdagen den 19 maj 2020
Kl. 14.00- 16.00

Plats:
Skype möte

Justeras

Hedvig Svedlund, Funktionsrätt 
Stockholm/IFS

Eva Söderbärj Funktionsrätt 
Stockholm/FUB

Justerare Justerare 
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§1 Fastställande av dagordning
Dagordningen fastställdes. 

§2 Val av justerare 
Hedvig Svedlund, HSO/IFS och  Eva Söderbärj Funktionsrätt   
                                                      Stockholm/FUB

§3 Föregående protokoll 
Angående rådets frågor till stadsdelsförvaltningen. Se rådets frågor 
och förvaltningens svar i bilagt dokument

§4 Tillgänglighet till lokaler och handlingar
Handlingarna kom sent till rådets ledamöter beroende på att mötet 
var tidigarelagt. Rådet fick inte nämndens balanslista till dagens 
möte.

§5 Balanslistan
-

§6 Information från stadsdelsförvaltningen
-
§7 Ärenden till stadsdelsnämndens sammanträde
torsdag 28 maj 2020

3 Medborgarförslag om naturreservat
KUNG 2020/24

4 Medborgarförslag om planteringar av artificiella träd
KUNG 2020/12

5 Medborgarförslag om basketplaner
KUNG 2020/150

ALLMÄNNA ÄRENDEN
6 Tertialrapport 1 2020
KUNG 2020/110
Sidan 56: Rådet frågar vad som menas med ett ”sviktande 
kundunderlag” i texten om översynen av socialpsykiatrins 
sysselsättningsverksamheter. Förvaltningen förklarar att antalet 
deltagare och gäster är för lågt för att verksamheten ska kunna 
motiveras eller bära sig ekonomiskt. Resultatet av översynen 
presenteras vid tertialrapport 2.

Sidan 57: Rådet frågar om underskottet på FH området. 
Förvaltningen svarar att underskottet bland annat beror på dyra 
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2020-05-19 placeringar utanför LOV, vilka i sin tur beror på avsaknaden av 
erforderliga särskilda boenden inom LOV.

7 Etablering av ny förskola i Stadshagen
KUNG 2020/196

8 Drift av S:t Eriks vård- och omsorgsboende.
KUNG 2020/144

9 Upphandling av gruppbostäderna Kungsholmen och
Kristineberg
KUNG 2020/128
Rådet frågar om ett beslut om upphandling kan medföra att 
nuvarande entreprenad inte vinner upphandlingen. Förvaltningen 
svarar att det är möjligt. Det beror på vad anbudsgivarna erbjuder.

10 Deltagande i kvalitetsutmärkelsen 2020
KUNG 2020/129

11 Ej verkställda beslut kv 1 2020
KUNG 2020/187
Rådet undrar över hur många gånger en enskild person får tacka nej 
till ett erbjudet boende. Förvaltningen svarar att det inte finns någon 
gräns för hur många gånger en person får tacka nej ett erbjudande 
och förklarar hur systemet med rapporteringen till IVO av ”ej 
verkställda beslut” fungerar.
Rådet föreslår att en enskild borde vara tvungen att ange skäl till att 
denne tackat nej till ett erbjudande. Rådet framför önskemål om att 
chefen för avdelningen för äldreomsorg chef redogör för skälen till 
att personer tackar nej.

12 Skrivelse om El Sistema
Bordlagt ärende
KUNG 2019/317

13 Skrivelse om lokaler för föreningsråd
Bordlagt ärende
KUNG 2019/235
Rådet lyfter att frågan om lokaler och mötesplatser är fortsatt viktig 
och efterlyser lämpliga lokaler som är tillgängliga på dagtid och ej 
enbart kvällstid.

14 Skrivelse om fler ute- och skogsvistelser för
Kungsholmens barn
KUNG 2020/124

REMISSER
15 Lättare att återvinna
Remiss från kommunstyrelsen
KUNG 2020/103
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16 Lokalvård i egen regi
Remiss från kommunstyrelsen
KUNG 2020/74

17 Kvalitetssäkra stadens tolkverksamhet
Remiss från kommunstyrelsen
KUNG 2020/104

18 Utbildning i hjärt- och lungräddning för
förskolepersonal
Remiss från kommunstyrelsen

§8 Inbjudningar till rådet
-

§9 Övriga frågor
Angående Serafens äldreboende. Rådet har frågor om 
medierapporteringen om äldreboendet. Redogörelse lämnades för 
hur förvaltningen säkerställt att vården ges på ett betryggande sätt 
på äldreboendet.

Nästa möte 
2020-06-11 Möte via Skype
13:00-14:00 förmöte
14:00-16:00 ordinarie möte
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